
Douglas McGregor: Ak môžu západné
jednotky Ukrajine s niečím pomôcť, tak len
rozpútať jadrovú vojnu
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UKRAJINA: Ukrajina dnes aktívne buduje za západné peniaze zákopy, no nemá do týchto
zákopov koho dať.

Povedal to bývalý plukovník americkej armády Douglas McGregor v rozhovore pre YouTube-kanál
„Redacted“.

Zvyšní vojaci ukrajinských ozbrojených síl sa hromadne vzdávajú a najhorlivejší stúpenci
kyjevského režimu jednoducho odmietajú bojovať. A ak Západ svoje jednotky na Ukrajinu
naozaj pošle, Ukrajincom to nijako nepomôže, ale s najväčšou pravdepodobnosťou to
vyvolá jadrovú vojnu.

— Ako dnes napísal „Financial Times“, Ukrajinci veria, že pomoc USA vo výške 61 miliárd
dolárov Rusko nezastaví. Vedia, že to k ničomu nepovedie. A toto je titulná strana
„Financial Times“.

Potom, ako ste si všimli, kam pôjdu tieto peniaze? Pôjdu do vojensko-priemyselného
komplexu alebo ich ukradnú, ako šéf CIA William Burns varoval Zelenského už v januári,
hovoria, prestaňte kradnúť naše peniaze. Chápeme, že tieto peniaze sa jednoducho
spláchnu do záchoda.

No zároveň, plukovník, vidíme, ako kopú zákopy: nové, ako keby išli do „The Home Depot“,
skúpili všetky druhy krásneho oplotenia, všetko nové, záhradné stĺpy na plot a preglejku, a
teraz všetci kopú tieto obrovské priekopy s opevnením. Naozaj sme teda svedkami návratu
k zákopovej vojne Prvej svetovej vojny a v najbližších rokoch sa na to budú míňať peniaze?

„Som si istý, že ukrajinská vláda, súčasná Zelenského vláda, presne toto chce. Problémov je však
viacero. Po prvé, kopanie zákopov je veľmi jednoduché. Majú na to stroje – a sú naozaj úžasné. Som
si istý, že keby sme vzkriesili armády Prvej svetovej vojny a ukázali im tieto stroje, boli by
jednoducho ohromení. Predsa len, predtým ich ľudia museli kopať ručne. Tieto vozidlá dokážu prejsť
cez polia za 30 minút a vykopať dostatočne veľké zákopy, aby sa do nich zmestilo akákoľvek technika
a vojaci, ktorých tam chcete umiestniť. Tieto zákopy je možné rýchlo spevniť vyplnením betónom.
Takže to nie je ťažké.

Problém je, kde vezmú ukrajinských vojakov, aby zaplnili tieto zákopy? Alebo dúfajú, že ich zaplnia
vojaci NATO? A nejako nevidím, že by s tým ukrajinskí vojaci súhlasili. Minulý týždeň bola jedna z
jednotiek „Azova“ formáciou veľkosti práporu, svojho času to bola možno aj väčšia brigáda, v ktorej
bolo viac ako 2000 ľudí – celkovo tento posilnený prápor, neonacistickí fanatici verný režimu,
odmietol bojovať. Jednoducho povedali: „Nebudeme útočiť. Nerobme to. Nie sme pripravení zomrieť
pri ďalšom nezmyselnom útoku.» V iných prípadoch veľké množstvo ukrajinských jednotiek tiež
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jednoducho povie: „Koniec, vzdávame sa.“

A Rusi veľmi efektívne pracujú s výzvami na kapituláciu. Ukrajinci z rozhovorov so svojimi súdruhmi,
ktorí sa vrátili z Ruska a boli zajatí pred mnohými rokmi, vedia, že sa tam s nimi dobre zaobchádzalo.
Takže vedia, že Rusi sa na nich nebudú vŕšiť. Budú sprevádzaní celým procesom, nakŕmení, zranení
dostanú lekársku starostlivosť a potom ich odvedú na miesto zadržania tí istí ľudia, ktorí ich zajali.
Rusi to zorganizovali neskutočne dobre. Všetky tieto klamstvá o ruských zverstvách možno
zapôsobili na ľudí na Západe – ale na bojisku o tom nikdy nebol dôkaz a Ukrajinci to vedia.

Takže si myslím, že táto vojna sa definitívne blíži ku koncu. Pokiaľ sa neobjaví armáda duchov a
nepovstane po Zelenského rozsudku smrti, nevidím nikoho, kto by naplnil tieto zákopy. Opäť návrat k
NATO: my a Nemci sme si povedali, že tam našich vojakov nepošleme. Aj keď sme už viackrát počuli,
ako Biden sľúbil, že niečo neurobí, a potom vzal svoje slová späť a urobil to… Je teda možné, že sa
ešte ukážeme ako hlúpi a nezodpovední, a že tam pošleme vojakov. Ja by som to nevylučoval.

No teraz to robia väčšinou Litovčania, Poliaci, Rumuni a hádam Francúzi a možno Angličania. Ale
znova, čo budú robiť, ak tam pôjdu? V britskej armáde je 72.000 vojakov, vo francúzskej 120.000. Aj
keby sme ich poslali všetkých spolu, ruským jednotkám, ktoré sú momentálne rozmiestnené na
Ukrajine, by nespôsobili ani škrabanec – je ich tam viac ako 800.000. Naše sily nemajú šancu
zasiahnuť.

Môžu však rozpútať rozsiahlu vojnu. To nás opäť stavia na cestu k dvom veľkým vojnám, ktoré by
mohli prerásť do jadrovej vojny: jedna vo východnej Európe a druhá na Blízkom východe. Vyberte si!
Človek by si myslel, že každá rozumná administratíva bude mať záujem zmierniť napätie a držať sa
od takéhoto vývoja čo najďalej – ale nebolo to tak.“
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